
Potpisani ugovori o energetskoj obnovi Područne škole Margečan

15.4.2025.

U Područnoj školi Margečan svečano su potpisani ugovori o izvođenju radova energetske 

obnove Područne škole Margečan, koja djeluje u sklopu Osnovne škole Metel Ožegović 

Radovan. Projekt vrijedan 286.679,91 eura predstavlja značajan iskorak prema održivijem,

energetski učinkovitijem i suvremenijem obrazovnom prostoru za učenike i djelatnike 

škole. Ugovore su potpisali ravnateljica OŠ Metel Ožegović Željkica Hanžek-Paska, 

direktor tvrtke LEO-GRAD d.o.o. Željko Obad te Vesna Brković iz tvrtke STUDIO-NEXAR 

d.o.o.

Ugovorom o dodjeli bespovratnih sredstava, kojeg je u kolovozu 2024. godine u 

Županijskoj palači ravnateljici škole uručio potpredsjednik Vlade i ministar prostornoga 

uređenja, graditeljstva i državne imovine Branko Bačić, škola je osigurala 168.757 eura iz 

EU fondova, dok će ostatak od 117.921,92 eura osigurati Varaždinska županija.

Radove će izvoditi tvrtka LEO-GRAD d.o.o. iz Zagreba, dok će stručni nadzor provoditi 

STUDIO-NEXAR d.o.o. iz Ivanca. Projekt se provodi u razdoblju od 3. travnja 2023. do 26.

lipnja 2026.



Ravnateljica OŠ Metel Ožegović Radovan Željkica Hanžek-Paska, istaknula je važnost 

projekta za školu i zajednicu.

- Ova obnova znači mnogo više od nove fasade i suvremene opreme – ona donosi bolji, 

zdraviji i poticajniji prostor za našu djecu i djelatnike. U sklopu projekta obnovit će se 

fasada, izolirati krov i stropovi, zamijeniti dotrajala stolarija, unaprijediti sustavi grijanja i 

hlađenja kroz ugradnju dizalice topline, ventilokonvektora i ventilacije s rekuperacijom, 

postavit će se LED rasvjeta i sunčana elektrana, a uredit će se i okoliš. Sve ove mjere 

doprinijet će ugodnijem boravku u školi, ali i ostvariti iznimne uštede – čak 71,83% 

toplinske energije, 97,95% primarne energije te povećanje korištenja obnovljivih izvora 

energije za više od 62%. Time ne samo da podižemo kvalitetu obrazovanja, već i 

odgovorno upravljamo resursima i financijama – rekla je ravnateljica Hanžek-Paska.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak istaknuo važnost ulaganja u obrazovnu 

infrastrukturu.

- Na području Varaždinske županije djeluju 33 matične i 30 područnih osnovnih škola. 

Često se postavlja pitanje treba li zadržati područne škole. Moj odgovor je – da, svakako ih

treba zadržati. Jer kada neka sredina izgubi školu, pa bila ona i područna, postavlja se 

pitanje – što je sljedeće. Ima li to mjesto živost i mogućnost daljnjeg razvoja? Te male 

škole, koliko god bile skromne, za lokalnu zajednicu znače jako puno. Treba ih očuvati i 

kontinuirano u njih ulagati. Tijekom ovog mandata realizirane su čak 164 investicije u 

obrazovanju, ukupne vrijednosti 102 milijuna eura. To je iznos koji je ranije predstavljao 

gotovo tri kompletna županijska proračuna – a sada je toliko uloženo samo u obrazovanje.

Kroz projekte energetske obnove ne ulažemo samo u zidove – ulažemo u stvaranje boljih 

uvjeta za rad naših učitelja te kvalitetniji, sigurniji i ugodniji boravak djece u školama. 

Ovakvim projektima omogućavamo da i škole u manjim sredinama imaju uvjete kakve 

imaju škole u urbanim sredinama. Time doprinosimo ravnomjernom razvoju županije i 

jačanju lokalnih zajednica. Bez kvalitetnog i predanog tima, teško bismo to uspjeli ostvariti 

– rekao je župan Stričak naglasivši kako se ulagalo u dogradnju, izgradnju i sanaciju 

objekata, opremu, ali i ljude koji su pokretači svega.

Pročelnik za prosvjetu, kulturu i sport Varaždinske županije, dr. sc. Miroslav Huđek, 

istaknuo važnost suradnje i ulaganja u obrazovanje.



- Projekt obnove Područne škole Margečan još je jedan uspješan primjer suradnje škole, 

Varaždinske županije i državnih tijela u stvaranju kvalitetne obrazovne infrastrukture i 

promicanju održivog razvoja. Ova škola jedna je od posljednjih zgrada koje je preostalo 

obnoviti u sklopu našeg velikog investicijskog ciklusa. Smatramo da je svaki učenik važan 

– bez obzira na to ide li u školu u velikom gradu ili malom mjestu. Svi moraju imati jednake

uvjete za učenje, sukladno pedagoškim standardima. Upravo zato ulažemo u obnovu, 

modernizaciju i energetsku učinkovitost školskih objekata kako bismo svim učenicima 

omogućili sigurno, poticajno i kvalitetno obrazovno okruženje - poručio je pročelnik Huđek.

Zadovoljstvo obnovom škole izrazio je i ivanečki gradski vijećnik Zdenko Đuras.  

- Meni je srce na mjestu – ovo je moj Margečan. Upravo ovdje sam kao prvašić krenuo u 

školu, i zato mogu iskreno reći da ova škola za mene, ali i za cijelo mjesto, znači puno više

od samog mjesta obrazovanja. Izuzetno mi je drago što je prepoznata potreba za 

obnovom i zahvaljujem Varaždinskoj županiji na podršci, kao i učiteljicama koje godinama 

predano rade s djecom. Posebno veseli što broj djece u posljednjim godinama pokazuje 

pozitivan trend, a Margečan je postao mjesto u koje se ljudi doseljavaju. Ulaganje u ovu 

školu u potpunosti je opravdano i hvala svima koji doprinose njenoj obnovi - zaključio je 

Đuras.








